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1) Sidste referat 
Godkendt 

2) Meddelelser v/ formanden 
- Vi har fået en henvendelse fra kommunen angående en byggesasg på Sønderkær. Ejerne 

ønsker at bygge til, men huset er bevaringsværdigt, så der skal søges dispensation fra lokalplan nr. 
237.  
Bestyrelsen har gennemgået ansøgningen inkl. byggetegninger, og har ingen indvendinger til 
byggeriet.  

- Nabostridigheder: I en sag, som vi tidligere har debatteret, har formanden igen snakket med 
begge parter. Sagens afslutning er uvis, men den lader ikke til at være lige så tilspidset, som den 
har været tidligere.  
Alle, der nærmer sig en nabostridighed, opfordres til at nærlæse hegnsloven, og derefter, om 
nødvendigt, kontakte Hvidovre Hegnsyn på kommunen. Link til side  Allerførst opfordres de dog til 
dialog. Jo før, jo bedre, uanset om det gælder hæk, hegn eller andre emner. 

3) Meddelelser v/ kassereren 
Kontingentet for 2024-2025 blev for de flestes vedkommende betalt rettidigt i september. Der er 
sendt 1. rykker til 11 parceller, og fem parceller har modtaget anden rykker. Kasserer eller 
formand tager kontakt til de fem parceller inden vi starter en inkasso-sag. 

4) Klip din hæk 
Kommunen har kørt sin årligt tilbagevendende kampagne ”Klip din hæk”. En del hække er fine, 
men der er også mange, som vokser langt ud over fortovet, og er til gene for både barnevogne, 
rollatorer og fodgængere generelt. Det er husejerens pligt at sørge for, at hækken ikke vokser ud 

https://www.hvidovre.dk/borger/by-bolig-og-byggeri/hus-og-have/hegnsyn/


over fortovet. Der skal være 20cm imellem hækken og inderkanten af fortovsflisen – også når 
hækken ikke er nyklippet. Nyplantede hække, der står under en halv meter fra fortovet, bliver 
hurtigt for brede og vokser ud over fliserne.  
Se mere på kommunens hjemmeside:  Renholdelse af fortov  
Skitsen er ikke optimal, men der kommer nogle eksempler på grundejerforeningens hjemmeside 
på et tidspunkt.     

5) Snerydning 
Det er endnu ikke lykkedes at indgå en aftale med et firma omkring snerydning. Vi undersøger 
stadig mulighederne, og opfordrer alle medlemmer til at sige til, hvis de kender til et firma, som 
kan rydde sne for os. Vi har i alt 11km fortov. 

6) Fastsættelse af næste møde 
Næste møde er sat til d. 4. februar 2025 
 

Sekretær Niels Jørgensen, d. 23. november 2024 

https://www.hvidovre.dk/borger/by-bolig-og-byggeri/hus-og-have/renholdelse-af-fortov/

